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Clarebergs Ridklubb - ansökan om 
investeringsbidrag 2025 

Förslag till beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden beslutar att bevilja Clarebergs Ridklubb ett 

investeringsbidrag på 300 000 kronor för att genomföra dräneringsinsatser i hagarna för 

sina medlemmar och hästar.  

 

När projektet är genomfört ska det redovisas till idrotts- och föreningsförvaltningen. Om 

medlen inte används som avsett, eller inte används fullt ut kan föreningen bli 

återbetalningsskyldig för del av eller hela beloppet. 

Sammanfattning 
Clarebergs Ridklubb ansöker om investeringsbidrag för dräneringsinsatser i sina hagar 

vid sin anläggning på Von Seths Gata 12 i Göteborg. Föreningen har ett stort behov av att 

dränera hagarna då det är lerigt samt svårt att hålla rent. Dessutom så drabbas hästarna av 

leran, då det sliter på deras hovar och ben. Den totala kostnaden för projektet uppgår till 

cirka 600 000 kronor. Finansiering av projektet sker genom eget kapital, eget arbete och 

kommunalt investeringsbidrag från idrotts- och föreningsnämnden. Bidraget ryms inom 

den totala ramen särskilt avsatt för ridsport under 2025 som uppgår till 5 000 000 kronor.  

Förvaltningen ställer sig positiv till att föreningen genomför dräneringsåtgärder på 

hagarna för att minimera risken för att djuren ska bli sjuka samt reducerar kostnader för 

återkommande veterinär och hästhållningskostnader på grund av smutsig lera. 

Förvaltningens bedömning är att föreningen kan genomföra åtgärderna med den 

finansiering som finns knuten till projektet.  

Bedömning ur ekonomisk dimension 
Den totala kostnaden för projektet uppgår till cirka 600 000 kronor. Finansiering av 

projektet sker genom eget kapital, eget arbete och kommunalt investeringsbidrag från 

idrotts- och föreningsnämnden. Bidraget ryms inom den totala ramen särskilt avsatt för 

ridsport under 2025 som uppgår till 5 000 000 kronor. 

Bedömning ur ekologisk dimension 
Förvaltningen har inte funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån denna dimension. 
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Bedömning ur social dimension                                              
Clarebergs Ridklubb, bildad 1969 är en ridanläggning för barn, ungdomar och vuxna. 

Klubben har dagliga aktiviteter mellan kl. 16–21 samt kl.10 - 15 på helger. Utbildad 

personal är på plats alla dagar i veckan tillsammans med vuxna ryttare och engagerade 

föräldrar. Klubben har cirka 300 medlemmar i åldern 7-25år.  

Samverkan 

Ingen facklig samverkan har skett i ärendet. 

Ärendet  
Förvaltningen föreslår att Clarebergs Ridklubb beviljas 300 000 kronor i investerings-

bidrag i dräneringsåtgärder i deras hagar vid anläggningen på Von Seths Gata 12 i 

Göteborg. 

Beskrivning av ärendet 
Clarebergs Ridklubb ansöker om investeringsbidrag för dräneringsinsatser i sina hagar 

vid sin anläggning på Von Seths Gata 12 i Göteborg. Föreningen har ett stort behov av att 

dränera hagarna då det är lerigt samt svårt att hålla rent. Dessutom så drabbas hästarna av 

leran, då det sliter på deras hovar och ben. De åtgärder som planeras är dränering av 

hagar, uppstädning av växtligheten i hagarna samt uppförande av en båghall i ena hagen. 

Med dessa åtgärder på plats så kommer föreningens hästar må bättre och inte riskera att 

bli sjuka från smutsig lera vilket negativt påverkar föreningens möjligheter att bedriva 

verksamhet. 

Förvaltningens bedömning 
Förvaltningen ställer sig positiv till att föreningen genomför dräneringsåtgärder på 

hagarna för att minimera risken för att djuren ska bli sjuka samt reducerar kostnader för 

återkommande veterinär och hästhållningskostnader på grund av smutsig lera. 

Förvaltningens bedömning är att föreningen kan genomföra åtgärderna med den 

finansiering som finns knuten till projektet. 
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